

Protokoll fra kretsstyremøte 17. mars 2025

Møtetidspunkt kl. 18:00

	Hvem	Innkalt	informert	Tilstede
KL	Henrik Tønnesen (HT)	X		x
VKL	Jan Bjørnsrud (JB)	X		x
KS	Eirik Vinje	X		x
KS	Ingeborg Stormoen Melø	x		
KS	Adele Kristensen	x		
KS	Petter Hessen Finholdt	X		x
KSEK/ØK	Nina Dæhli (ND)			x
Org/rådg.	Hilde Haldorhamn		x	
Vara	Rune Pettersen Haukedal			
Vara	Vakant			

*MF – meldt forfall

Referent: **Henrik Tønnesen**

Saker til behandling

Sak 7/2025 godkjenne referat fra møte 23. Januar

Protokoll fra kretsstyremøte til godkjenning

Kommentarer under behandling:

Vedtak: Godkjent. Informasjon om Løvedokken sendes ut til gruppene.

Sak 8/2025 Leikvinjar og vurdere andre utleiemuligheter (Airbnb?)

Henrik meldte inn forslag om å se på andre muligheter for å leie ut Leikvinjar. I dag har vi Finn.no , Vestmarkakrets.no, e-poster og telefon avtaler. Henrik ønsker å få en forenkling av både bestillingskanalene og prisene for utleie er noe uoversiktlig.

Kommentarer under behandling:

Vedtak: Kretsstyret sender en e-post til Leikvinjar komiteen for vurdering og eventuell utbedring.

Sak 9/2025 Oppfølging av ansatte

Nina melder at hun har et ønske om å gjøre arbeidshverdagen noe mer strukturert og at det kan være lurt å ta en gjennomgang av arbeidsoppgavene som skal løses i fellesskap.

Kommentarer under behandling:

Jan informerer om at det mangler stillingsinstrukser og at det ble laget noen forslag når kretsen ble opprettet, hvis disse ikke er lett tilgjengelig er det riktig å få etablert

Vedtak: Kretsstyret iverksetter utarbeidelse av stillingsinstruks i samarbeid med kretssekretærene. Jan følger opp

Sak 10/2025 Arrangement fremover, Hvem følger opp hvilke arrangement

Hvem fra kretsstyret følger opp de ulike arrangementene i kretsen videre fremover

Kommentarer under behandling:

Vedtak: Kretsstyret fordeler arrangementene seg i mellom, kretsstyret lager en liste og sender ut denne

Sak 11/2025 Landsleir logistikk.

Nina melder behovet for å få informasjon ut til gruppene, særlig rundt busser og konteinere.

Kommentarer under behandling:

Vedtak: Det sendes ut informasjon om at gruppene organiserer busstransport selv. Buss ligger på rundt 22k og prisen kan godt prøves å pruttes ned til det. Kretsen er i gang med å hente inn tilbud fra ulike konteinerfirma. Informasjon om konteiner sendes ut omgående.

Sak 12/Hvilke felles arrangement ønsker gruppene i VMK på Landsleiren

Skal kretsen arrangere noe felles aktiviteter

Kommentarer under behandling:

Hvis man skal arrangere noe for speiderne så må det planlegges nøye og timeplanen til leiren har ikke mange ledige tidspunkter for noe organisert fellesaktiviteter

Vedtak: Kretsstyret kaller inn til en ledersamling under landsleiren, eksempelvis under haiken.

Sak 13/Hvam oppgjøret !!

Regnskapet fra Hvam mangler og selv om vi har fått lovnader om tilbakeføring av overskuddet har vi ikke sett noe til dette. Vi har purret på dette i alle tenkelige kanaler.

Kommentarer under behandling:

Vedtak: Kretsstyret sender en henvendelse til speidersjefen med kopi til generalsekretæren.

Sak 14/Fastsette datoer for resterende møter i 2025

Tirsdag 8. april kl 18:00

Onsdag 7. mai kl 18:00

Torsdag 5. Juni kl 18:00 - Hilde bursdags feiring og sommeravslutning

Mandag 25. August kl 18:00

Tirsdag 9. September kl 18:00

Onsdag 24. September kl 18:00

Torsdag 23. Oktober kl 18:00

Mandag 17. November kl 18:00

Tirsdag 9. Desember kl 18:00 - Juleavslutning.

Kommentarer under behandling:

Vedtak: Godkjent

Sak 15/Roverombudet: Aktiviteter og plan fremover, rapportering, publisering av innhold

Trenger bedre informasjon inn til kretsstyret om både arbeidet som blir gjort og som er planlagt gjort. Referat fra fellesarrangementer og gjerne synliggjøring av arbeidet i kretsens kanaler og arenaer.

Kommentarer under behandling:

Vedtak: Kretsstyret og roverombudet jobber videre med dette

Sak 16/Rekrutteringstiltak

Kretsen har nedgang i antall medlemmer, flere grupper sliter med bortfall av aldersgrupper. Se vedlagt sak 12 fra "Innkalling/protokoll fra kretsstyremøtet 17. mars"

Oppsummering av tiltak som er gjort:

Vekstkonsulent Knut Hjellseth fra forbundskontoret har hjulpet til med å rekruttere foreldre til å starte opp flokkarbeid i gruppene

1. Jar, Nicholas Mårvik, troppsleder. (fungerende gruppeleder)

1. Lysaker, Thor Gunnar Mathisen, tidligere speiderleder Camilla Aabakken, (GIBGOB) har startet arbeidet med planlegging og gjennomføring av speidermøter for flokk.

Både 1. Jar og 1. Lysaker har planlagt møter frem til påske og et møte etter påske. Knut Hjellseth følger opp 1.Lysaker på et møte 8. april. Innmelding og videre planer skal tas opp på dette møtet.

Nesbygda speidergruppe, Odd Arne Lindtvedt har invitert Knut Hjellseth til folkemøte 26. mars på Tangen skole, hvor de skal samarbeide om å stå på stand.

1.Lier, Lars Vik, denne gruppa har jobbet med Knut Hjellseth et års tid og Knut jobber for å få kontakt med SFO leder på Hegg skole, for å avtale et informasjonsmøte. Håpet er å få startet en flokk ut fra interessen på SFO. Tranby speidergruppe har flere medlemmer som kunne tilhørt 1.Lier.

Grupper som har utfordringer de løser i fellesskap er:

1.Drammen og 3.Drammen, de samarbeider om å holde på troppsspeiderne. 3. Drammen har en aktiv tropp, mens 1. Drammen jobber for å bygge opp fra flokk.

Nedre Eiker FA og Solberg speidergruppe har tilsvarende ordning. Her har Solberg flokkspeidere mens NEFA har troppsspeidere.

Nesøya Sjøspeidere har Knut Hjelseth forsøkt å kontakte Annette Tomter, uten hell. Han vil derfor ta en prat med Anne Margrethe Himle for å få litt bistand.

Kommentarer under behandling:

Kretsen burde se videre på muligheter for å rekruttere nye, eksempelvis med representasjon under Sandvika byfest, Lierdagene, loppemarked, Semiaden, og andre samlingspunkter eller tilsvarende.

Gi speiderne bedre spissede arrangementer som gjør at de har lyst til å være med lenger eller eksempelvis som stab senere, viktig å synliggjøre at stabsroller gir noen goder / status. eksempelvis peff / ass turer for kretsens speidere kan være en aktivitet

Det er også ansatt 2 stykk rekrutteringskonsulenter i forbundet som kanskje kan bistå med noe

Se kommentarer over: Hilde Haldorhamn har oppsummert hvilke tiltak som er satt i gang med hjelp fra vekstkonsulent Knut Hjellseth på forbundskontoret. Det er også flere ting på gang. Hilde har løpende kontakt med Knut og vil oppdatere kretsstyret underveis i prosessen.

Vedtak: Kretsstyret jobber videre med dette

Sak 16/Evaluering av regnskapssystemet

Kretsen burde se på mulighetene for å forenkle bruken av regnskapssystemet.

Kommentarer under behandling:

Flere ting som kan og bør utbedres,

Eksempel på forbedringer: At Nina konterer og leverer mappe til regnskapsfører.

Bruk KID på fakturaer og bruk av inkassoprosess fra kretsen, dette vil til en viss grad gi besparelser på tid brukt av oppfølging av betalingssaker.

Stenge ned gamle kontoer

Forbedring av tippemidler kommer til ny org.nr

Vedtak: Kretsstyret jobber videre med dette

Sak 17/2025 Eventuelt

Kretsstyret ønsket Eirik velkommen til kretsstyret.

Neste møte er 8. april